
Dorpsraadvergadering 27-2-2023. 

 

Aanwezig:  Annemarie, Ger, Gerrit, Gerrie P., Sjaak en Kamiel. 

Gemeente:  Marivi 

Publieke tribune: Peel en Maas ( ??) 

 

Afgemeld:  Kristel. 

Gerrie S, Tamara, Karin en Twan ( allen ziek). 

 

 

Opening: Annemarie opent de vergadering en heet allen welkom. 

Mededelingen: 

Geen DRO vergadering gehad. Werkgroepen binnen de DRO komen niet samen. Werkgroep “Zorg en 

Welzijn” komen wel bij elkaar. ( zijn uitgenodigd) Jose Voermans Neemt de honneurs waar voor de 

dorpsraad Leunen. 

De werkgroep Kerkenvisie bestaat vanuit Leunen uit Ger Litjens en Ger Josten. 

Mededeling werkgroep “Wonen en Zorg” Leunen;  de  focus ligt nu op de kerk. Wat gaat daar 

gebeuren?? Werkgroep gaat nog in gesprek met de Gemeente Venray en het dekenaat Venray. 

 

Gesprek burgemeester Leontien Kompier met Annemarie. 

Verkeersveiligheid met haar besproken. (o.a. Albionstraat)  De Meldingskaart vond de burgemeester 

een  prima idee. (Met dank aan Marivi uiteraard).  

“Pizza gesprekken” met ouders en kinderen. Praten over drugs en alcohol gebruik. Bij een stukje 

pizza praten over drugs en alcohol. Waar en wie?  Uitnodigen de volgende verenigingen: Voetbal 

club, Korfbalclub,  Carnavalsvereniging ‘t Knölleke , Scouting Don Bosco, tennisclub en Os 

Jeugdbaank. Gemeenten organiseert dit. ( Monique Janssen) .Dit wordt opgepakt door: 

 Gerrie en Annemarie. (Kristel). Eventueel op vrijdagavond. ( let op trainingsavonden) 

Van elke club ook de leiders /begeleiders uitnodigen. 

 

Gemeente zorgt voor informatie over reconstructie Steegse Peelweg. Ook gebruikers Klaverblad 

informeren. ( Marivi geeft dit door aan Jan van Dijk) 

 

Bijna een jaar geleden is er iemand tegen een bloembak op het dorpsplein gereden.  Sjaak Rongen 

gaat hiervan een melding met foto maken via de Gemeente-app. 



 

Er is een schriftelijke stemming over ons nieuwe dorpsraad lid Kamiel Rongen. Hij wordt unaniem 

gekozen als lid. We wensen Kamiel heel veel plezier en succes in deze functie.  

 

Op 20 maart is onze Jaarvergadering. We hebben gekozen om een beknopt verslag van het afgelopen 

jaar te presenteren, tevens zal er een financieel verslag gepresenteerd worden. Daarna hebben we 

een thema-avond met als onderwerp Duurzaamheid. Geert Geujen van de gemeente Venray zal deze 

presentatie verzorgen. Annemarie zal tevens een Energiecoach uitnodigen die uitleg geeft over hoe 

men energie kan besparen. Tamara maakt publicatie voor LVH courant en Facebook. 

 

Weving nieuwe leden voor de dorpsraad: Twan en Annemarie benaderen elk 1 persoon. Ger heeft 

ook iemand benaderd. 

Sjaak zal Freek Toone benaderen om namen van geschikte kandidaten te vergaren. (Wie  uit je 

vriendengroep zou geschikt zijn voor de dorpsraad). 

 

DOP:  

Ger:  Woon- zorg locatie. 

De gemeente ( via Dave Groenen) is er mee bezig. Ger heeft in kaart welke locaties in aanmerking 

kunnen komen. Er is al met Spectrum gesproken tevens met Villa Romana. De Oude kerk niet geheel 

monumentaal. Opties kunnen zijn: Woningen in de kerk d.m.v. soort containers. Er komt ook nog een 

gesprek met deken Smeets. 

 

Er is een nieuwe Kermis- ambtenaar namens de gemeente Venray.(Naam:  ??) 

 

Annemarie sluit de vergadering. ( mooi op tijd) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


